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Protokół nr 13/VIII/2019 

z obrad XIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie  

z dnia 3 grudnia 2019 roku. 

Rozpoczęcie obrad  – godz. 14:00 

Zakończenie obrad – godz. 15.50 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe: 

• Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 

12. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński. 

 

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Dyrektor 

GOKSiR Leszek Orczykowski i sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że cały skład rady 

Gminy jest obecny.  

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych i 

sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

• Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z XII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2032 - referuje  

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/2019 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 19 

marca 2019r. w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty oraz uchylenia uchwały nr X/73/2019 Rady Gminy 

Trąbki Wielkie z dnia 2 lipca 2019r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia metody 

ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty – referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ”Programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych i narkomanii  dla Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020 ”– referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad wypłaty diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnym i sołtysom Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;  

7. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

8. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;  

9. Zapytania i wnioski  sołtysów; 

10. Zamknięcie sesji zwyczajnej. 
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Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Wójt Gminy - zgłosił wniosek o wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad następujących 

projektów uchwał: 

• uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

• uchwały w sprawie określania wysokości stawki opłaty od posiadania psów, zasad 

ustalania terminów płatności oraz sposobu jej poboru; 

• uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

• uchwały w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Trąbki 

Wielkie na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i 

gospodarki wodnej. 

Następnie uzasadnił potrzebę wprowadzenia do dzisiejszego porządku obrad w/w uchwał.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zgłosić uwagi do 

proponowanego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Gminy - poddał zgłoszony wniosek Wójta Gminy pod głosowanie. 

W głosowaniu udział bierze 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad uchwał 

zgłoszonych przez Wójta Gminy. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie poparła wniosek Wójta Gminy przyjmując 

zgłoszone projekty uchwał do porządku obrad.  

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

Przewodniczący Rady - odczytał porządek z uwzględnionymi zmianami. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z XII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje  

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2032 

- referuje Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/2019 Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 19 marca 2019r. w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty oraz uchylenia uchwały nr 

X/73/2019 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 2 lipca 2019r. w sprawie zmiany uchwały 
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w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ”Programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych i narkomanii dla Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020 ”– referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad wypłaty diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych radnym i sołtysom Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy;  

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określania wysokości stawki opłaty od posiadania psów,  

zasad ustalania terminów płatności oraz sposobu jej poboru – referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10.    Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowych z budżetu gminy 

Trąbki Wielkie na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i 

gospodarki wodnej – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

11. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;  

12. Zapytania i wnioski  sołtysów; 

13. Zamknięcie sesji zwyczajnej. 

Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, kto jest za przyjęciem odczytanego porządku obrad z 

uwzględnionymi zmianami. 

W głosowaniu udział bierze 15 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnionymi 

zmianami. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

• Przyjęcie protokołu z XII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do 

protokołu. Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w protokołu. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z XII sesji zwyczajnej Rady 

Gminy Trąbki Wielkie. Szczegółowy przebieg glosowania w załączniku do protokołu. 
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Ad 2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - 

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

 /Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji na posiedzeniu Komisji Wspólnej/ 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do Pani Skarbnik o przedstawienie zmian do bu-

dżetu Gminy. 

Radny Jan Selka – zawnioskował o przejście do głosowania nad uchwałą, zwracając uwagę, że 

zmiany zostały szczegółowo omówione w dniu dzisiejszym na posiedzeniu Komisji Wspólnej. 

 

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIII/112/2019 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/ 

 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019 

-2032 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji na posiedzeniu Komisji Wspólnej/ 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIII/113/2019 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./ 

 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/2019 Rady Gminy Trąbki 

Wielkie z dnia 19 marca 2019r. w sprawie określenia metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty oraz uchylenia 

uchwały nr X/73/2019 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 2 lipca 2019r. w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIII/114/2019 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 

 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ”Programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych i narkomanii dla Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020 ”– referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 
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/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Dodał, że o 

szczegółach pracy komisji może powiedzieć Przewodniczący Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii Radny Marek Czerwiński. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Czerwiński – podał, że zadania komisji są ściśle 

określone i wynikają z ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi 

i narkomanii. Jeżeli radni mają jakieś pytania, to prosi o ich zadawanie.  

Radny Grzegorz  Żukowski – zapytał od kiedy działa program profilaktyki  i czy są prowadzone 

statystyki skuteczności tego programu. Czy widać jakąś konkretną poprawę na terenie Gminy 

zmniejszenia problemu narkomanii i alkoholizmu. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Czerwiński – poinformował, że komisja prowadzi 

działalność profilaktyczną i kieruje osoby uzależnione do sądu z wnioskiem o zastosowanie 

przymusowego leczenia. Na dzień dzisiejszy nie jest w stanie podać ile dokładnie wniosków 

zostało skierowanych do sądu. Będzie mógł taką liczbę podać w przyszłym roku na sesji 

absolutoryjnej. Stwierdził, że część osób rzeczywiście zrywa z nałogiem, ale są też często 

powroty.   

Przewodniczący Rady Gminy – nawiązał do zapisu §5 i zapytał, czy zapis ten jest właściwy.  

r.pr. Marcin Skalski – stwierdził, że jest to pojęcie ustawowe, i że taki zapis jest jak najbardziej 

prawidłowy.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIII/115/2019 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 

 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad wypłaty diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych radnym i sołtysom Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.  

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIII/116/2019 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 
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Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  

- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały informując, 

że  sprawa dotyczy tylko i wyłącznie zmiany zapisu ostatniego paragrafu w projekcie podjętej 

na poprzedniej sesji uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – również zwrócił uwagę, że nie zmieniamy treści uchwały a 

tylko ostatni paragraf dotyczący zapisu wejścia w życie i jego publikacji. Spytał, czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIII/117/2019 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 
/Radna Justyna Perka opuściła salę obrad/  

 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie określania wysokości stawki opłaty od posiadania psów,  

zasad ustalania terminów płatności oraz sposobu jej poboru – referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  - zaznaczył, że w tym projekcie uchwały, sytuacja jest taka 

sama jak w poprzednim punkcie, czyli tylko i wyłącznie zmiany dotyczą zapisu ostatniego 

paragrafu w projekcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XII/118/2019 w w/w 

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/ 

 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że zmiana dotyczy tylko i wyłącznie zapisu 

ostatniego paragrafu dotyczącego wejścia w życie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są  jakieś pytania lub uwagi. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 
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Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XIII/119/2019 w w/w 

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/ 

 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowych z budżetu 

gminy Trąbki Wielkie na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony 

środowiska  i gospodarki wodnej – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że tak jak w uchwałach podatkowych tak i w 

tym projekcie zmiana dotyczy tylko i wyłącznie zapisu ostatniego paragrafu dotyczącego 

wejścia w życie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIII/120/2019 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./ 

 

Ad 17. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady 

Gminy. 

 

Wójt Gminy Trąbki Wielkie poinformował, że od ostatniej sesji Rady Gminy uczestniczył 

m.in.: 

- w spotkaniu z przedstawicielami firmy CEMEX w sprawie dróg; 

- w spotkaniu z Radą Rodziców przy Szkole Podstawowej w Trąbkach Wielkich; 

- w rozprawie sądowej z firmą MERAMONT w sprawie budowy oczyszczalni ścieków; 

- w spotkaniu z zarządem PKS Starogard Gdański w sprawie uruchomienia dodatkowego 

połączenia linii autobusowej PKS przez  Rościszewo – Sobowidz; 

- w spotkaniu z Wiceprezesem Firmy Energa Oświetlenie w sprawie oświetlenia; 

- w spotkaniu z Radnymi Rady Powiatu Gdańskiego w sprawie przekazania Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w Warczu; 

/obrady opuścił Rany Grzegorz Żukowski/  

- w II Debacie oświatowej w Mierzeszynie; 

- w spotkaniach z seniorami; 

- w jubileuszach 50 - lecia pożycia małżeńskiego oraz urodzinach 90+; 

- w posiedzeniu Komisji Statutowej w sprawie zmian statutu sołeckiego; 

- w ćwiczeniach strażaków z terenu Gminy Trąbki Wielkie; 

- w odbiorze technicznym drogi wojewódzkiej nr 222 od granicy Trąbek Wielkich do ronda w 

Kleszczewie; 
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Kolejno Wójt poinformował o rozstrzygniętych przetargach: 

− na remont drogi w Trąbkach Wielkich, tj. ul. Akacjowa, Modrzewiowa, Sosnowa i 

Rzemieślnicza – rozstrzygnięty pozytywnie; 

− zmianę funkcjonowania Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich pod przedszkole – 

rozstrzygnięty pozytywnie. Będzie prawie 180 miejsc. 

− na zagospodarowanie odpadów komunalnych na dwa lata - jedyny oferent wskazał 

kwotę ponad 6 mln. zł. przetarg będzie unieważniony ponieważ Gmina nie ma  

zabezpieczonych takich środków. 

 

Kolejno poinformował o podjętych zarządzeniach – w sumie 5. 

 

 Ad 20. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy. 

− Przewodniczący Rady Gminy – powiedział, że w kwestii uzupełnienia wypowiedzi 

Wójta, w sprawie spotkania z Radnymi Rady Powiatu Gdańskiego i Zarządem Powiatu 

dodał, że uczestniczył również w tym spotkaniu. Spotkanie to, nie było łatwym 

spotkaniem. Starał się przedstawić opinię Rady Gminy, taką, że rada jest za tym aby 

obiekt ten przekazać z zaznaczeniem, że jest on przekazywany na cele edukacyjne.  

− Wójt Gminy – powiedział, że radni powiatu stwierdzili, że nie chcą iść w kwestię 

zakupu terenów od właścicieli prywatnych a remontować obiekt tak, aby zmieścić się 

na terenie gminy. Uważa, że jest to pozytywna decyzja.  

− Przewodniczący Rady Gminy – nawiązał do tematu przedszkola. Wspomniał o 

posiedzeniu Komisji Ekonomicznej, na której pracownicy inwestycji przedstawiali 

nadzorowane inwestycje. Przypomniał, że członkowie komisji prosili, aby na kolejnej 

komisji przedstawić dokumentację projektową, aby mogli się z projektami nowego 

obiektu zapoznać.  

− Radny Sławomir Mazurek – nawiązał do spotkania Wójta Gminy z Przedstawicielami 

PKS w sprawie uruchomienia dodatkowej linii autobusowej PKS na trasie Rościszewo 

– Sobowidz i zapytał, czy są rozmowy prowadzone z powiatem w sprawie remontu 

drogi na tej trasie. 

− Wójt Gminy – powiedział, że na dzień dzisiejszy nie, natomiast propozycja ze strony 

powiatu jest taka, aby Gmina przejęła tę drogę. Jeżeli Gmina miałaby ją przejąć to na 

pewno nie w takim stanie.  
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− Przewodniczący Rady Gminy – powiedział, że jeśli nastąpi jakiekolwiek przejęcie tej 

drogi to ona w pewnym momencie nie będzie nadawała się do eksploatacji. Będzie 

wymagana interwencja powiatu. 

− Wójt Gminy – zaznaczył, że współpraca gminy z powiatem w tym roku zaowocowała 

nowymi odcinkami wyremontowanych dróg, czy wybudowanymi odcinkami 

chodników.  

− Radny Jan Selka – zapytał, na jakim etapie jest temat przejętej kiedyś przez Gminę, ul. 

Jaśminowej. 

− Wójt Gminy – przyznał, że jest to temat trudny i kosztowny. Wszystko jest do zrobienia 

ale w tym przypadku nie mamy taniego rozwiązania. Uważa, że w sprawie tej jeszcze 

raz będzie należało się spotkać i może zasugerować inne rozwiązania.   

− Radny Jan Selka - przybliżył radnym nowej kadencji temat tej drogi informując, że 

sytuacja jest taka, że w momencie modernizacji ul. Brzozowej w Kleszczewie podniósł 

się wjazd na ul. Jaśminową. Jest to utrudnienie dla mieszkańców, którzy złożyli się aby 

ten wjazd zrobić. Po zgłoszeniu do Starostwa Powiatu Gdańskiego, jak się okazuje, to 

myśmy przejęli drogi w ogóle nieprzeklasyfikowane i teraz aby w ogóle cokolwiek 

zrobić z taką drogą to w pierwszej kolejności należy ją przekwalifikować a jest to bardzo 

kosztowne. Teraz nie wiemy czy lepiej odrolnić, czy przeklasyfikować ten grunt. 

− Wójt Gminy – podał, ze przeklasyfikowanie to jest właśnie odrolnienie. Kwestia jest 

sprawdzenia przez klasyfikatora gruntów czy tam jest rzeczywiście klasa III B, czy         

IVA bo jest istotna  różnica w opłatach z wyłączenia gruntów rolnych z produkcji i w 

tym kierunku zmierzamy.  

− Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że zmroziły go koszty, które podała w 

przetargu firma zajmująca się wywozem odpadów komunalnych. 

− Wójt Gminy – podał, że ma pewne rozwiązanie, w najbliższym czasie je radzie 

przedstawi.  

/do obrad dołączył Radny Powiatu Gdańskiego Radny Józef Sroka/  

 

Ad 21. Zapytania i wnioski sołtysów 

Sołtys Andrzej Klonowski – zapytał na jakim etapie jest otwarcie przedszkola w Mierzeszynie, 

co z  przepełnionymi pojemnikami PCV w sołectwach oraz czy pojawią się iluminacje 

bożonarodzeniowe w sołectwie.  

Wójt Gminy – iluminacje bożonarodzeniowe pojawią się w trzech miejscowościach:  

Sobowidz, Trąbki Wielkie i Mierzeszyn. Jeżeli chodzi o  przepełnione pojemniki PCV, to  

w większości miejscowości zostały one uporządkowane. Jeżeli chodzi o uruchomienie 
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przedszkola w Mierzeszynie to  pełne uruchomienie będzie jednoczesne z uruchomieniem  

również przedszkola w Trąbkach Wielkich.  

 

Sołtys wsi Zaskoczyn – podziękował że udało się w tym roku skończyć drogę z Zaskoczenia 

do Czerniewa. 

/Radny Krystian Sadowski – opuścił obrady sesji/  

 

Sołtys wsi Zaskoczyn - w dalszej wypowiedzi - zapytał, dlaczego stawianie nowego oświetlenia 

musi być tak rozciągnięte w czasie. W obecnie można obchodzić pierwszą rocznicę 

instalacji tych paru lamp, które zostały usytuowane w Zaskoczynie. Sołtys uważa, że 

szyba inwestycja jest inwestycją tańszą. 

Wójt Gminy – stwierdził, że rok czasu to tak naprawdę nie dużo. Gmina musi ogłaszać przetarg 

nie na jedną miejscowość a na kilka. Puki co z firmą oświetleniową tak wszystko trwa, 

nie mam na to wpływu.  

Radny Jan Selka – zwrócił uwagę, że firma która wygrała przetarg jest chyba bardzo obciążona 

pracą bo w Kleszczewie również czekamy.  

Radny Powiatu Gdańskiego Józef Sroka – nawiązał do poprzedniej sesji. Przypomniał, że prosił 

o zgłaszanie remontów dróg powiatowych znajdujących się na terenie gminy, aby z uwagi 

na konstrukcję budżetu przyszłorocznego wprowadzić te sprawy do budżetu powiatu. 

Wie, że potrzeb jest bardzo dużo, ale sprawy najbardziej nurtujące moglibyśmy 

dodatkowo wprowadzić, dlatego jeszcze raz proszę o zgłaszanie takich spraw.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania do Radnego Rady Powiatu. Brak pytań. 

Następnie powiedział, że na sesji jest obecny były radny Rady Gminy Trąbki Wielkie 

Karol Kusaj, który chciałby zabrać głos. Zapytał czy radni wyrażają na to zgodę zgodę. 

Radni przychylili się do tego wniosku. 

Pan Karol Kusaj – poinformował, że jego obecność na dzisiejszej sesji Rady Gminy 

podyktowana jest dwiema sprawami. Pierwsza, to troszkę niechlubna była wypowiedź 

sołtysa na ostatniej sesji Rady Gminy, która dotyczyła złego utrzymania boiska w 

Ełganowie. Stwierdził, że Sołtys w zły sposób ocenił i spojrzał na Stowarzyszenie Sokół 

Ełganowo i na utrzymanie boiska w Elganowie. Jako prezes stowarzyszenia oświadczył, 

że boisko w Ełganowie utrzymywane jest w taki sposób, że korzysta się z niego co 

tydzień, nie ma na nim żadnych śmieci. Jest utrzymywane w sposób bardzo dobry i po 

mimo tego że sołtys mówi nieprawdę co do kwoty jaką utrzymujemy, a którą wydaliśmy 

jest jemu wstyd, że takie kwestie są poruszane na sesji Rady Gminy. Nie rozumie 

wypowiedzi sołtysa. Kolejna sprawa, to prośba do Wójta Gminy, aby załatwić sprawę 
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umowy na możliwość korzystania z orlika i hali w szkole w Trąbkach Wielkich. Z tego 

względu, że w dniu wczorajszym PZPN przyznał brązową odznakę PZPN a za tym 

najprawdopodobniej przyjdzie finansowanie. W chwili obecnej nie mamy umowy na 

korzystanie z Orlika czy hali a bez tego jako Stowarzyszenie, nie możemy zapisywać 

naszych treningów do programu. Mamy jedyne boisko w Ełganowie ale w tym przypadku 

nie możemy wpisywać terminów treningowych na grudzień jeżeli będziemy mieli audyt, 

który często przeprowadzany jest przez organy zewnętrzne. Jeżeli stowarzyszenie nie 

będzie miało takiej umowy to może stracić certyfikat, który jest bardzo ważny i jest 

dużym zaszczytem dla stowarzyszenia. Zwrócił uwagę, że sprawa ta, jest pilna. Jeżeli do 

6 grudnia nie będziemy mieli takiej umowy to możemy stracić ten certyfikat. Kolejna 

sprawa to prośba o umożliwienie z korzystania ze świetlicy wiejskiej. Sołtys ostatnio 

powiedział, że od nowego roku zabrania korzystania stowarzyszeniu ze świetlicy 

wiejskiej. Mamy pewne obwarowania, które nakłada PZPN i musimy też je spełniać.  

Wójt Gminy – zapytał o jakiej umowie mówimy. Czy jest to umowa ogólna użyczenia, czy 

umowa strikte na korzystanie z obiektu.  

Pan Karol Kusaj – odpowiedział, że wymagany jest jakikolwiek tytuł prawny, gdzie zarządza 

wydaje zgodę do korzystanie z obiektu.  

Wójt Gminy – stwierdził, że przedyskutuje sprawę z mecenasem.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad 22. Zamknięcie sesji zwyczajnej.  

 

Przewodniczący Rady - zamknął XIII zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim za 

czynny udział. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy: 

Katarzyna Czyż            Zbigniew Leszczyński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 
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1. Lista obecności radnych, sołtysów, 

2. Porządek sesji, 

3. Uchwały podjęte na sesji – nr XIII/112/2019 – XIII/120/2019 


